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اسـتانداردهای اجباری در صنعت نساجی 
منتفی شد

با پیگیری های انجمن صنایع نساجی ایران و همکاری  تشکل های 
نساجی و پوشاک استانداردهای اجباری در صنعت نساجی منتفی 
شد. در ماه های اخیر اخبار و پیگیری های متعددی توسط سازمان 
ملی استاندارد در خصوص اجباری شدن برخی از استانداردها در 
صنعت نساجی و پوشاک مطرح شده بود که به دلیل عدم وجود 
بسترهای لازم و نیز عدم وجود ضرورت علمی و اقتصادی در این 

خصوص  با مخالفت جدی تشکل های نساجی مواجه شد.
پیرو جلسات برگزار شده با مدیران و کارشناسان محترم سازمان ملی 
استاندارد و حمایت و پیگیری های دفتر صنایع منسوجات و پوشاک 
وزارت صمت به خصوص مدیر کل محترم دفتر نهایتاً در جلسه 
شورای عالی استاندارد با مخالفت وزیر صنعت معدن و تجارت و 
لزوم همراهی و توجه ویژه به نظرات تشکل های تخصصی این 
صنعت استانداردهای اجباری در حوزه صنعت نساجی و پوشاک 
به تصویب شورای عالی استاندارد نرسید؛ همچنین موضوع عدم 
شمول قیمت گذاری کالاهای نساجی و پوشاک با همراهی و 
همکاری سایر تشکل های نساجی و پوشاک کشور و نیز همراهی 
و همکاری دفتر صنایع منسوجات پوشاک وزارت صمت در دستور 
کار پیگیری مستمر تشکل های نساجی و پوشاک قرار گرفته است.

و جلسات متعددی در سازمان حمایت از تولید کنندگان و مصرف 
کنندگان، اتاق اصناف، وزارت صمت، سازمان تعزیرات حکومتی و 
مجمع کار آفرینان ایران برنامه ریزی و برگزار گردیده است و بسیار 
امیدواریم با همکاری دفتر صنایع منسوجات و پوشاک و حمایت 

اعضای محترم به نتیجه مطلوب برسد.

         رشته ای بر گردنم افکنده دوست            می کشد هرجا که خاطرخواه اوست

مجمع عمومي عادي سالیانه انجمن صنایع نساجي ایران با حضور تعداد قابل 
توجهی از مدیران، تولیدکنندگان، صنعتگران و اعضای این تشکل کارفرمایی 
عصر روز چهارشنبه بیست و یکم تیرماه در محل اتاق بازرگانی ، صنایع ، معادن 
و کشاورزی ایران و با حضورآقایان فرهادپور- نماینده وزارت کار، تعاون و رفاه 

اجتماعي و سیدماهان میرشفیعی- نماینده اتاق بازرگاني ایران- برگزار شد. 
پس از تلاوت آیاتي از قرآن مجید، پخش سرود ملي جمهوري اسلامي ایران، 
کلیپ ها و تصاویری از مجامع و برنامه های گردهمائی ادوار مختلف انجمن 
 پخش شد که مورد توجه حاضرین در این نشست واقع شد. و پس از خیرمقدم 
دبیر انجمن ، هیئت رئیسه مجمع با انتخاب آقایان مهندس مجتبي دستمالچیان 
)به عنوان رئیس(، دکتر شاهین کاظمي )به عنوان نایب رئیس(، دکتر علیمردان 
شیباني )به عنوان ناظر اول( ، مهندس سعید شمس زاده )به عنوان ناظر دوم( و 

خانم مهندس شهلا تلیکاني )به عنوان منشي( تشکیل شد. 
نساجی  انجمن صنایع  مهندس مجتبی دستمالچیان-رئیس هیئت مدیره 
ایران- پس از خوشامدگویی به میهمانان و اشاره به استقبال چشمگیر آنان 

از مجمع )که انتخابات در دستور کار ندارد( رسمیت یافتن مجمع با این حضور 
چشمگیر در نوبت اول را نشان دهنده عشق و علاقه اعضاء نسبت به انجمن 
صنایع نساجی ایران عنوان کرد، سپس از مهندس سیدشجاع الدین امامی 
رئوف - دبیر انجمن- خواست جهت ارائه گزارش عملکرد یک ساله هیئت 

مدیره در جایگاه سخنرانی حاضر شود.
مهندس امامی رئوف در گزارش مختصر خود با اشاره به کلیپ هایی که از 
گزارش عملکرد یک ساله هیئت مدیره انجمن آماده شده و در بخش های 
مختلف مجمع پخش می شود به موضوع رتبه بندی تشکل ها توسط اتاق 
ایران اشاره نمود و گفت: با توجه به رتبه بندی تشکل ها توسط اتاق بازرگانی 
ایران، گزارش جامعی را از عملکرد یکسال گذشته تهیه کرده ایم که بخشی از 
آن در بولتن رشته ها و بافته ها منتشر شده و در اختیار اعضای مجمع قرار گرفته 
است و مابقی آن نیز از طریق سایت انجمن منتشر خواهد شد لذا در این بخش 
از مجمع به لحاظ صرفه جویی در زمان از ارائه مجدد آن خودداری می نماییم .

ارائه توضیحاتی در مورد برگزاری دوره های آموزشی، برقراری  وی ضمن 

       گزارشی از برگزاری مجمع عمومی عادی انجمن صنایع نساجی ایران
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تاسیس 1340

مروری بر نمایشگاه ایندکس 2023

صبح روز سه شنبه بیست و هفتم تیر ماه سالن اجتماعات انجمن 
صنایع نساجی ایران میزبان یکی از نشست های تخصصی انجمن 
 Index 2023صنایع نساجی ایران با موضوع مروری بر نمایشگاه

و منسوجات بی بافت بود.
در این نشست که با حضور دکتر علی کاکوان از مدیران شرکت 
نفیس نخ و با همکاری جامعه متخصصین نساجی ایران و اتحادیه 
شد  برگزار  پوشاک  و  نساجی  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان 
گزارشی از نمایشگاهIndex 2023 و فناوری ها و نو آوری های 

ارائه شده در این نمایشگاه ارائه شد.
دکتر کاکوان با اشاره به آمارهای مربوط به برگزاری این نمایشگاه 
در دوره های قبل به تحلیل فناوری های ارائه شده توسط عمده 

سازندگان ماشین آلات و تجهیزات حوزه بی بافت پرداخت.
در این سمینار که با استقبال خوب مهندسین و متخصصین جوان 
واحد های تولیدی و دانشگاهیان برگزار شد، دکتر کاکوان به ارائه 
توضیحات مختصری در حوزه منسوجات بی بافت شامل تعریف 
منسوجات بی بافت، نحوه تشکیل لایه های بی بافت، کاربردهای 
این منسوجات و رشد و گسترش منسوجات بی بافت در دنیای 

امروز پرداختند. 
همچنین اشاره کوتاهی به شهر ژنو، موقعیت جغرافیایی نمایشگاه 
و میزان استقبال از این نمایشگاه شد.در بخش پایانی این نشست 
نیز مهندس اله وردی دبیر کارگروه موکت انجمن و دکتر کاکوان به 

پرسش های مطروحه توسط حاضرین پاسخ دادند.
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ارتباطات موثر با رسانه های اقتصادی کشور، تولید محتوا در دبیرخانه انجمن، 
همکاری نزدیک با دانشکده های نساجی کشور)به خصوص دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر پیرامون برگزاری کنفرانس ملی مهندسی نساجی و همچنین بحث 
تشکل  های  سایر  با  سازنده  تعامل   ، نساجی(  نوسازی صنایع  و  بازسازی 
نساجی و کارفرمایی از جمله اتاق بازرگانی، خانه صنعت و معدن، کانون 
عالی کارفرمایان، کنفدراسیون صادرات، کنفدراسیون صنعت، انجمن ملی 
پلیمر و ...، به ارتباط با نهادها و سازمان های دولتی پرداخت و گفت: حدود 6 
هزار مکاتبه طی یک سال اخیر در دبیرخانه انجمن به ثبت رسیده که بخش 
با همکاری کارگروه های تخصصی  عمده آن استعلام نظرات تخصصی 

انجمن است. 
مهندس امامی رئوف اذعان داشت: هیچ مکاتبه یا تماس تلفنی با انجمن 
قرار  پیگیری  مورد  را  مسائلی  افتاده  اتفاق  بارها  و  نمی ماند  پاسخ  بدون 
داده ایم که بدنه دولتی از آن عقب تر بوده و به اصطلاح، مسائل و مشکلات 

صنعتگران دست اول به دست ما می رسد.      
وی مهم ترین محورهای در دستور پیگیری انجمن صنایع نساجی را به این 

شرح برشمرد:
*بازسازی و نوسازی صنایع نساجی

*پیگیری های مربوط به متناسب سازی تعرفه های گمرکی
*تخصیص ارز و تأمین نقدینگی واحدهای عضو انجمن

*همکاری در تدوین برنامه و سند راهبردی توسعه صنعت نساجی، پوشاک 
و فرش ماشینی

موضوع  با  پوشاک  و  نساجی  تشکل های  و  انجمن  جدی  *مخالفت 
استانداردهای اجباری و همچنین قیمت گذاری دستوری )که سازمان حمایت 
از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان طی ماه های اخیر برای فعالان این صنعت 

ایجاد کرده است(
*پیگیری های مربوط به حل مسائل و مشکلات و درخواست های اعضا در 

زمینه های مانند تخصیص ارز و تسهیلات و ...
*پیگیری های مربوط به تدوین برنامه هفتم توسعه و پیشنهاد تشکیل شورای 

عالی صنعت نساجی 
*پیگیری های مربوط به تعامل با سایر تشکل ها از جمله در انتخابات اخیر 

اتاق های بازرگانی که خوشبختانه نتایج خوبی به همراه داشت.
مهندس امامی رئوف با اشاره به برنامه ریزی انجام شده برای برگزاری نشست 
تعاملی و در اختیار قرار دادن فرصت برای حاضرین در مجمع در بخش تعاملی 

برنامه، تریبون را به هیئت رئیسه مجمع سپرد.
در ادامه مراسم، فیلمی از ارائه گزارش عملکرد مالی انجمن توسط سیدرضا 
نمایشگاه  در  شرکت  دلیل  به  )وی  شد  پخش  -خزانه دار-  لاجوردی 
دوموتکس آنتالیا، در مجمع انجمن حضور نداشت.( سپس بابک شایسته- 
بازرس اصلی- به قرائت گزارش خود پرداخت و گفت: در اجرای وظایف 
قانونی محوله نسبت به بررسی صورت های مالی و گزارش حسابرسی اقدام 
نموده ام، تراز انجمن صنایع نساجی ایران برای سال مالی منتهی به 29 اسفند 
1400 و 29 اسفند1401 که مورد رسیدگی خزانه دار و موسسه حسابرسی 
البرز پندار قرار گرفته، مورد تأیید اینجانب نیز می باشد و مواردی حاکی از عدم 
رعایت قوانین و مقررات مربوطه، به هیچ عنوان ملاحظه نگردید. همچنین 
در طول دوره، شکایتی از سوی احدی از اعضاء به اینجانب جهت رسیدگی 
واصل نشده و صورتجلسات و اسناد و مدارک انجمن به نحو مقتضی، ثبت و 

نگهداری انجام شده است.
انجمن توسط مجمع،  بازرس قانونی  از تصویب گزارش خزانه دار و  پس 
موضوع تعیین حق عضویت و ورودیه مطرح که تصمیم گیری در این زمینه 
به هیئت مدیره تفویض شد. روزنامه اطلاعات به عنوان روزنامه کثیرالانتشار 
انجمن تعیین و مقرر شد اختیار برگزاری مجمع فوق العاده جهت اصلاح 

اساسنامه به هیئت مدیره تفویض گردد. 
این مجمع میزبان چهره های نام آشنای دولتی و خصوصی از جمله دکتر 

محمدمهدی برادران- معاون وزیر صمت-، دکتر مهدی صادقی نیارکی- 
نایب رئیس اتاق بازرگانی تهران-، دکتر محسن گرجی -مدیر کل دفتر 
محرابی-  افسانه  مهندس  صمت-،  وزارت  پوشاک  و  منسوجات  صنایع 
مدیرکل سابق دفتر نساجی-،مهندس احمد پورفلاح- رئیس اتاق بازرگانی 
اتاق بازرگانی  ایتالیا، مهندس محمدرضا بهزادیان- رئیس اسبق  ایران و 
تهران-، مدیران و معاونان سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان ، 
سازمان ملی استاندارد، دفتر صنایع ماشین آلات و تجهیزات، بورس کالا، 
دفتر صنایع پتروشیمی، هیئت علمی دانشکده های مختلف نساجی، نمایندگان 
تشکل های نساجی و پوشاک، اعضای اتاق های بازرگانی، خبرنگاران، اعضای 

ادوار مختلف هیئت مدیره و دبیران اسبق انجمن و... بود.
بخش دوم مراسم که ابتکار تازه ای در تاریخ برگزاری مجامع تشکل های 
نساجی و پوشاک محسوب می شود، برنامه تعاملی با اعضا بود و تعدادی از 
حاضرین به فراخور موضوع، فرصت یافتند تا به بیان نظرات و دیدگاه های 
خود بپردازند. میکروفن سیار در ابتدا به مهندس جمشید بصیری به عنوان »پدر 

انجمن صنایع نساجی ایران« سپرده شد. 
وی ابراز داشت: 26 سال به انجمن صنایع نساجی ایران خدمت کردم و 
مهندس  نبودم.  پویایی  و  پرشور  مجمع  چنین  شاهد  طولانی  مدت های 
بصیری یادی از همراهی و حمایت وزرای سابق وزارت صمت از انجمن 
صنایع نساجی ایران نمود و خطاب به میهمانان حاضر در سالن گفت: نگذارید 
این چراغ خاموش شود... برای روشن ماندن این چراغ، شخصاً موهایم را 

سفید کرده ام.
دکتر محمدمهدی برادران- معاون وزیر صمت- بیان داشت: اولین بار است 
طی دو سال اخیر در مجمع عمومی یک تشکل حضور می یابم و بابت آن 
بسیار خرسندم. وی ضمن تقدیر از عملکرد مطلوب آقای دکتر گرجی- 
مدیرکل دفتر صنایع منسوجات و پوشاک وزارت صمت- اعلام کرد: سال 
گذشته بالاترین رتبه شامخ )شاخص مدیران خرید( در بین تشکل های کشور 
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به انجمن صنایع نساجی ایران اختصاص داشت.
دکتر برادران، وجود انجمن صنایع نساجی ایران را ثروت و سرمایه و مایه 
افتخار کشور توصیف کرد و بیشترین رشد سرمایه گذاری در صنایع کشور 
را متعلق به صنعت نساجی دانست که مرهون تلاش ها و زحمات مستمر 

فعالان این صنعت است. 
پس از اتمام سخنان معاون وزیر صمت، میکروفن از بخش دولتی به تشکل 
بخش خصوصی سپرده شد و مهرداد زکی پور- رئیس هیئت مدیره اتحادیه 
تولید وصادرات نساجی و پوشاک ایران- گفت: علی رغم جراحی چشم و 
محدودیت های آن، وظیفه خود دانستم که در مجمع انجمن نساجی حضور 
یابم. اولین همکاری خود را در انجمن با کمیته فرش ماشینی آغاز کردم و تا 

سال های متمادی به همکاری با آن ادامه دادم
و  فراز  و  تلاطم ها  در  را  ایران  نساجی  صنایع  انجمن  کرد:  تصریح  وی 
نشیب های بسیاری دیده ام اما مانند پنجه محکمی که به صخره چسبیده 
و امید دارد سرانجام امواج سهمگین روزی متوقف شوند، مقاومت کرد تا به 
جایگاه ارزشمند امروز رسید. این موضوع که یک مجمع عمومی عادی ) و نه 
انتخاباتی( آن هم در تابستان و فصل مسافرت با چنین استقبالی روبرو شود 
و تمام صندلی های سالن را پر کند؛ نشان می دهد انجمن به خوبی توانسته 

صنعتگران نساجی و پوشاک را امیدوار کند.
ایران ضمن بیان این  رئیس اتحادیه تولید و صادرات نساجی و پوشاک 
نکته که تولیدکنندگانِ امیدوار، پشتیبان و ناخدای خود را به پیش می رانند 
و انتظارات بیشتری برای حل مسائل و مشکلات عدیده خود دارند، ادامه داد: 
20 سالی است که در اتحادیه به فعالیت می پردازم و سه دوره ریاست هیئت 
مدیره را برعهده دارم. نزدیک ترین تشکل به ما در صنعت نساجی و پوشاک، 
انجمن صنایع نساجی ایران است که در اغلب جلسات مشترک کنار همدیگر 
قرار می گیریم و پیگیر مطالبات فعالان این صنعت هستیم. امیدواریم با همین 
سرعت، دقت، علاقه، پشتکار و بهره مندی از حمایت مخاطبین به حرکت 

ادامه دهیم و تشکل های بزرگی بالای سر خود به وجود آوریم که انشاءالله به 
زودی خبر خوش آن را خواهید شنید.

در ادامه میکروفون به دانشگاه رسید و در دستان دکتر محمد امانی- رئیس 
دانشکده مهندسی نساجی دانشگاه صنعتی امیرکبیر- قرار گرفت. وی اظهار 
داشت: افتخار بزرگ ما در دانشگاه صنعتی امیرکبیر، ارتباط بسیار نزدیک و 
تنگاتنگ با صنعت نساجی است و نماد بزرگ این تعامل دوجانبه ساختمان 
دانشکده می باشد که در میان سایر دانشکده های کشور، نمونه است. وی 
با قدردانی از تلاش های بی وقفه مهندس امامی رئوف -دبیر انجمن- در 
نوسازی و بازسازی دانشکده مهندسی نساجی سخنان خود را به پایان رساند.

احمد پورفلاح- رئیس اتاق بازرگانی ایران و ایتالیا- نیز یکی از میهمانان 
مجمع انجمن صنایع نساجی ایران بود که ضمن اشاره به پنج دوره عضویت 
در هیئت نمایندگان اتاق ایران، دو دوره ریاست کمیسیون صنایع اتاق ایران 
و سابقه ریاست کمیسیون فضای کسب  وکار و کارآفرینی اتاق تهران، زمینه 
فعالیت خود را تولید پروفیل و صنایع سبک ساختمانی اعلام کرد و افزود: تنها 
انجمنی که با افتخار در مجمع آن حضور پیدا می کنم انجمن صنایع نساجی 
ایران است چون ارادت خاصی به بسیاری از پیشکسوتان و تلاشگران این 

صنعت از جمله آقایان مهندس بصیری و دکتر شیبانی دارم.
محمدمهدی رئیس زاده- دبیر اسبق انجمن- نیز گفت: سه نفر از دبیران 
سابق انجمن )آقایان مهندس بصیری، مهندس حائری و بنده( علی رغم 
دیدگاه های متفاوت برای اولین بار در مجمع کنار هم حضور داریم. همچنین 
حضور مدیر کل فعلی و سابق دفتر صنایع منسوجات و پوشاک یعنی آقای 
دکتر گرجی و سرکارخانم مهندس محرابی، آقایان دکتر برادران و صادقی 

نیارکی برای تشکل ها بسیار ارزشمند و مغتنم است.  
وی در سخنان خود به ضرورت توجه بیشتر دولتمردان به مسائل بانکی و 

مالی همچون بدهکاران ارزی، مالیات های تکلیفی و ...اشاره کرد.
مهندس خدیجه یزدانی فر- مدیرگروه ماشین آلات صنعتی وزارت صمت- 

اظهار داشت: در ردیف بودجه سال 1401 به پیشنهاد معاونت علمی و فناوری 
ریاست جمهوری، معافیت پرداخت حقوق ورودی ماشین آلات صنعتی به طور 
کلی حذف شد و این موضوع محدود به ماشین آلات صنعت نساجی نیست( 
منتها به دلیل تحمیل هزینه های سنگین به تولیدکنندگان، حقوق و عوارض 
گمرکی 4 درصد اعلام شد و سود بازرگانی در تمام طبقات کاهش یافت؛ این 

مسأله در قانون بودجه 1402 بار دیگر تمدید شده است.
مصطفی حکیمی- عضو سابق هیئت مدیره انجمن- با ابراز خرسندی از 
حضور در جمع صنعتگران نساجی و همکاران قدیمی گفت: طی 45 سال 
فعالیت در صنعت نساجی یکی از بهترین و ارزشمندترین خاطراتم متعلق 
به دورانی است که به عنوان عضو هیئت مدیره در جلسات شرکت می کردم. 
همواره یکی از علاقه مندان انجمن بوده و هستم و امیدوارم نسل جدید در 

نگهداری و پاسداشت آن نهایت تلاش و همت خود را به کار گیرد.
علی زینالو-رئیس کارگروه ریسندگی الیاف بلند انجمن- نیز ضمن اشاره به 
فعالیت های این کارگروه از زحمات هیئت رئیسه و دبیر انجمن در رفع مسائل 

و مشکلات واحدهای نساجی تشکر و قدردانی نمود.
مهندس علیرضا حائری- دبیر اسبق انجمن- نیز گفت: حدود 5 دوره به عنوان 
عضو هیئت مدیره انجمن فعال بودم و نزدیک4 سال دبیری آن را برعهده 

داشتم و افتخار می کنم بخشی از تاریخ انجمن صنایع نساجی ایران هستم.
و  آماری  واحد مطالعات  به دستور هیئت مدیره وقت،  اظهار داشت:  وی 
مطالعات راهبردی انجمن با هدف ارائه خدمات کارشناسی به اعضا و فعالان 

صنعت نساجی راه اندازی شد. 
وی خاطرنشان کرد: شخصاً به دو سازمان علاقه بسیاری دارم؛ محلی که 
در آن تحصیل کردم یعنی »دانشگاه صنعتی امیرکبیر« و محلی که در آن 

خاطرات ماندگار و خوبی دارم یعنی »انجمن صنایع نساجی ایران«. 
مهندس افسانه محرابی- مدیرکل سابق دفتر نساجی وزارت صمت- از 
حضور در جمع فعالان نساجی اظهار رضایت نمود و گفت: امیدوارم همیشه 
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بتوانیم خدمتگزار جامعه و به خصوص صنعت نساجی باشیم.
بنابر اعلام وی، انجمن صنایع نساجی ایران به عنوان بازوی قدرتمند این 
صنعت شناخته می شود و تلاش هیئت مدیره جدید در رشد و بالندگی بیشتر 

این تشکل، ستودنی و ماندگار است.
فروشندگان  و  تولیدکنندگان  اتحادیه  مدیره  الیاسی-عضو هیئت  منصور 
پوشاک  و  نساجی  صنعت  بزرگان  از  خود  سخنان  در  تهران-  پوشاک 
سپاسگذاری نمود و عضویت در انجمن صنایع نساجی ایران را افتخارآمیز 

توصیف کرد.
محمود زینی- عضو سابق هیئت مدیره انجمن- دیگر عزیزی بود که در 
این مجمع سخن گفت. ایشان ضمن تشکر از این مجمع باشکوه گفت:  21 
سال به عنوان عضو هیئت مدیره انجمن فعالیت کردم و در آخرین دوره به 
دوستان و همکاران اصرار کردم به جوانان رأی دهند اما متأسفانه به بنده رأی 
دادند! در انتخابات بعدی علی رغم اصرار اطرافیان، دیگر کاندید نشدم و بعدها 
به این نتیجه رسیدم که سپردن میدان کار به جوانان، اقدام بسیار درست و 
منطقی بوده است. وی مجمع امسال انجمن را متفاوت تر از سال های گذشته 

توصیف کرد.
سیدجواد سجادی بیدگلی- دبیرکارگروه فرش انجمن-گفت: افتخار می کنم 
یکی از خدمتگذاران صنایع نساجی ایران- یکی از صنایع پیشران کشور- 
هستم. وی از آقایان دکتر برادران و دکتر گرجی جهت دریافت وقت سخنرانی 
در دیدار سال گذشته فعالان اقتصادی با رهبر انقلاب، تشکر کرد و خواستار 

پیگیری موارد مطرح شده در آن دیدار شد.
دکتر حسن کاردان- عضو سابق هیئت مدیره انجمن- خطاب به دکتر 
برادران گفت: به این آمار اشاره کردید که صنعت نساجی 17/5 درصد نسبت 
به سایر صنایع کار و فعالیت داشتند از شما درخواست می کنم به همین میزان 

به این صنعت توجه و اهمیت بیشتری بدهید.
مهندس وحید حریری- رئیس هیئت مدیره جامعه متخصصین نساجی 
ایران- اعلام کرد: پیشرفت چشمگیر انجمن مرهون تلاش جوانان لایق و 
توانمند است و برای تمام کارآفرینان و فعالان صنایع  نساجی آرزوی موفقیت 
می کنم. جامعه متخصصین نساجی به همت آقای مهندس بصیری حدود 

30 سال پیش راه اندازی شد و یک سالی است که ریاست هیئت مدیره آن را 
برعهده گرفته ام و این تشکل نیازمند حمایت و مساعدت تمام صنعتگران و 

تولیدکنندگان نساجی و پوشاک است.
یداله مالمیر- رئیس هیئت مدیره انجمن تخصصی صنایع نساجی، پوشاک و 
چرم استان البرز- از زحمات و تلاش های انجمن صنایع نساجی در گردهم 
آوردن فعالان نساجی و پوشاک قدردانی کرد و حضور در مجمع امسال را 

یکی از به یاد ماندنی ترین خاطرات زندگی خود برشمرد.
جلیلیان- مجری برگزاری اولین نمایشگاه تخصصی پارچه و صنایع وابسته- 
از برپایی این نمایشگاه در تاریخ 18 لغایت 21 شهریور در مجتمع نمایشگاهی 
شهر آفتاب تهران خبر داد و از اعضای انجمن خواست تا از این رویداد حمایت 

کنند.
در ادامه دکتر عباس آیت  اللهی- استاد سابق دانشکده نساجی دانشگاه صنعتی 
امیرکبیر- نیز به ارتباط مستقیم و غیرمستقیم با انجمن صنایع نساجی از سال 
1341 اشاره کرد و به بیان تاریخچه ای از فعالیت دانشگاه صنعتی امیرکبیر 

) پلی تکنیک تهران( و تحصیل در رشته مهندسی نساجی پرداخت.
ایران -طی  پلیمر  ملی  انجمن  مدیره  ترکمان-رئیس هیئت  دکتر سعید 
سخنان کوتاه ضمن تمجید از برگزاری باشکوه این مجمع ،از تلاش های 
نیارکی و خانم مهندس  برادران، دکتر گرجی، دکتر صادقی  آقایان دکتر 
محرابی در کمیته های تخصصی اتاق بازرگانی پیرامون مسائل مربوط به 

پلیمر قدردانی کرد. 
دکتر محسن گرجی- مدیرکل دفتر منسوجات و پوشاک وزارت صمت- 
درسخنان کوتاه خود ابراز داشت: افتخار می کنم به عنوان یکی از خادمان و 
سربازان صنعت نساجی در کنار صنعتگران و تولیدکنندگان به فعالیت ادامه 
می دهم و در برخی حوزه ها کنار آنان با مشکلات می جنگم. سختی های 
کار با همراهی های تشکل های نساجی و پوشاک و در رأس آن رفتارهای 
حرفه ای و پخته هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران قابل تحمل می شود 
و همواره مایه دلگرمی من است. وی از همراهی و حمایت های آقای دکتر 
برادران و همکاران زحمتکش و پیگیر دفتر نساجی وزارت صمت تشکر کرد 
و گفت: قول می دهم با تمام توان در رفع مسائل و مشکلات صنعت نساجی 

بجنگم.
در ادامه دکتر مهدی صادقی نیارکی- نایب رئیس اتاق بازرگانی تهران - به 
بیان خاطره ای از آقای مهندس بصیری- دبیر سابق انجمن صنایع نساجی 
ایران- پرداخت و گفت: حدود 12 سال پیش در یکی از جلسات با حضور 
صنعتگران نساجی و فعالان صنایع غذایی این بحث مطرح شد که صنایع 
نساجی مهم تر است یا صنایع غذایی؟! هر دو طرف نظرات خاص خود را 
مطرح کردند. یکی از حاضرین جلسه اعلام کرد: امکان ندارد انسان غذا 
نخورد و زنده بماند، آقای مهندس بصیری پاسخ دادند: امکان دارد انسان چند 

روزی غذا نخورد اما نمی شود یک روز لباس بر تن نکند! 

به  ، نقش دولت  ابلاغی اصل 44  وی خاطرنشان کرد: در سیاست های 
هدایت، سیاستگذاری، نظارت و توانمندسازی بخش خصوصی تعریف شده 
که این امر با تقویت تشکل ها و انجمن های تخصصی محقق خواهد شد. 
وی اذعان داشت: هر زمانی، مسئولیتی را به ذی نفعان و تشکل های بخش 
خصوصی واگذار کردیم؛ بیشترین نتیجه را به دست  آوردیم زیرا کل زنجیره 
صنعت نساجی کشور در انجمن صنایع نساجی ایران شکل گرفته، قوام پیدا 
کرده و هم راستا شده و اعضا توانسته اند تعارض منافع را به منافع مشترک 

بلندمدت تبدیل  کنند. 
انجمن  نماینده  و  گراد  مدیرعامل  اصفهانیان-  محسن  ایشان،  از  پس 
ویژندهای پوشاک ایران- طی سخنان کوتاهی گفت: سال 1380 زمانی که 
جهت دریافت وام برای احداث کارخانه مراجعه می کردم، اغلب مسئولان و 
مدیران بانک معتقد بودند که نساجی یک صنعت ورشکسته است اما امروز 
تصویر دیگری از این صنعت توسط آقای دکتر برادران ترسیم شد و به عنوان 
فعالان نساجی و پوشاک کشور باید تصویر زیباتری از صنعت خود به مردم 

ارائه دهیم. 
در بخش پایانی این برنامه، علیرضا اخوان مقدم-مدیرعامل پشم بافی گل نثار- 
در سخنان خود به مشکلات واحدهای نساجی از جمله قطع برق واحدهای 
تولیدی و ... اشاره کرد. مهندس احد کرمانی-مدیرعامل شرکت نساجی 
فردوس- هم اعتقاد داشت: صنعت نساجی روزهای سختی را سپری می کند، 
دوستان در مجمع امروز به تعریف و تمجید پرداختند در حالی که با مشکلات 
بسیاری در زمینه مسائل ارزی، انرژی، تأمین اجتماعی، سیستم بانکی و ... 
دست و پنجه نرم می کنیم. چه کسی باید به این شرایط رسیدگی کند؟ ای 
کاش رهبر انقلاب ابتدای سال شعار »مهار تولید و رشد تورم« را مطرح 
می فرمودند شاید در این صورت مسئولان برعکس عمل می کردند! متأسفانه 

تولید در وضعیت بدی قرار دارد، به داد آن برسیم...
مهندس دستمالچیان-رئیس هیئت مدیره انجمن صنایع نساجی ایران- در 
جمع بندی پایانی یادآور شد: بی شک آقای دکتر برادران و همکاران ایشان از 
مشکلات صنعت نساجی در حوزه مصرف انرژی و آب، سیاست های انقباضی 
بانک، تخصیص ارز و ... اطلاع دارند و انجمن صنایع نساجی ایران با تمام 
توان پیگیر رفع مشکلات است اما تصمیم نداشتیم مجمع به سمت طرح 
چالش ها کشیده شود، اگر امروز شاهد اجتماع پرشکوه و چشمگیر فعالان 
نساجی هستیم، به این دلیل است که صنعت نساجی و فعالان آن، اصیل و 
ریشه دار هستند و نسل به نسل با زحمت و تلاش کار کرده اند و به جایگاه 
ارزشمند فعلی دست یافته اند و اگر امروز به مشکلات اشاره ای نشد، به این 

دلیل است که حرمت میهمانان عزیز و محترم را نگه داشته ایم. 
گرامیداشت عزیزان سفر کرده این صنعت و ایستادن به احترام نام و یاد آنان و 

حضور در ضیافت شام انجمن از دیگر برنامه های این مجمع بود.
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